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Visibility and Recognition Activities Planning Form
This planning document has been developed to assist recipients of Canada’s international development support through Global Affairs Canada to consider how appropriate public recognition can be provided to the Government of Canada. 
To ensure that visibility and recognition (V&R) is available for communication purposes, please maintain a file with any of the following: pictures of signs on projects, screenshots of websites, blogs or social media posts that recognize Canada; publications that acknowledge Canada; copies of news releases or speeches that acknowledge Canada; copies of reports that recognize Canada; copies of film, video or audio that recognize Canada's contribution; and copies of newspaper articles about Global Affairs Canada funded projects. Examples in your file might be requested for use by Global Affairs Canada’s Public Affairs Branch. For more information on recognizing Canadian support, please consult your project officer.
Project Details
Visibility and Recognition Objectives
To publicly recognize Canada’s contributions to international assistance activities.
To ensure public-recognition activities align with project/program or contribution objectives.
Strategic Considerations
Target Audiences (Check those that apply)
Visibility and Recognition Activities
For the examples listed below, indicate the activities for which you have capacity to integrate V&R.
Global Affairs Canada use only
Shared with Public Affairs
Formulaire : Planification d’activités de visibilité et de reconnaissance
Le présent document de planification s’adresse aux bénéficiaires de l’aide internationale du Canada fournie par l’intermédiaire d’Affaires mondiales Canada. Il a été conçu pour aider les bénéficiaires à déterminer le meilleur moyen de reconnaître publiquement les contributions du gouvernement du Canada. 
Pour assurer que la visibilité et la reconnaissance soit disponible à des fins de communication, veuillez maintenir un dossier avec les éléments suivants : des photos des panneaux du projet, des captures d'écran de sites web, des blogs ou des messages de médias sociaux qui reconnait le Canada, des publications qui reconnaissent Canada, des copies des communiqués de presse ou des discours qui reconnaissent Canada, des copies des rapports qui reconnait le Canada, des copies de film, vidéo ou audio qui reconnait la contribution du Canada; et des copies des articles de journaux sur des projets d’Affaires mondiales Canada. Des exemplaires pourraient être demandés pour une utilisation par la Direction générale des affaires publiques d’Affaires mondiales Canada. Veuillez consulter votre agent(e) de projet pour obtenir de plus amples renseignements sur la reconnaissance du soutien apporté par le Canada.
Détails du projet
Objectifs en matière de visibilité et de reconnaissance
Mettre en lumière et reconnaître publiquement les contributions du Canada aux activités d’aide internationale. 
Faire en sorte que les activités de reconnaissance publique soutiennent et facilitent les projets/programmes ou les objectifs de contribution.
Considérations stratégiques
Publics cibles (Cocher les cases pertinentes)
Activités de visibilité et de reconnaissance
Parmi les exemples énumérés ci-après, indiquer les activités pour lesquelles vous avez la capacité d'intégrer de la reconnaissance public.
Pour usage d'Affaires mondiales Canada seulement
Transmission aux Affaires publiques
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